

## Engineering, installations, switchboards and electrical equipments

IME Group has been operating on the market of electrical switchgears and other products and systems for the generation, transmission and distribution of electricity since 1962.

Over 50 years of activity, a very important milestone, achieved with commitment, reliability and determination, qualities that have enabled IME Group to stand today as a reference point on the market of medium and low voltage electrical switchgears and electromechanical installations.

## Engineering-Systeme, Schaltanlagen und elektrischen Geräten

Seit 1962 arbeitet IME Group auf dem Markt von Schaltanlagen; mehr als 50 Jahre der Tätigkeit, einen wichtigen Meilenstein, mit Konsistenz, Zuverlässigkeit und Entschlossenheit erreicht.

Diese Eigenschaften IME SpA ermöglicht haben, heute als die Benchmark im Markt für Mittel- und Niederspannung und elektromechanischen Systemen zu stehen.



IME Group—Urgnano Bergamo – ITALY

# imequadri duestelle spa

# ime



Certifications / Zertifizierungen: ISO9001:2008—ISO14001:2004—BS OHSAS 18001: 2007

### Dove siamo / Where we are



### Come raggiungerci / How to reach us:

A4 Torino-Milano-Venezia Uscita /exit Dalmine

- MXP Milan Malpensa Airport 1 h 15'
- LIN Milan Linate Airport 50'
- BGY Bergamo Airport 15'

# ime

**imequadri duestelle spa - imemont srl - enneci srl**

Via Provinciale, 568 - casella postale 65 - 24059 Urgnano (Bg) Italy  
 Tel./Phone +39 035 48 142 11 - Fax +39 035 48 143 33  
 e-mail: commerciale.quadri@imequadriduestelle.it

[www.imequadriduestelle.it](http://www.imequadriduestelle.it)

Engineering, installations, switchboards and electrical equipments

Engineering-Systeme, Schaltanlagen und elektrischen Geräten



**Imequadri Duestelle S.p.A.** designs and produces a wide range of Medium and Low Voltage Electrical Switchgears, Motor controlgears, Panelboards, Busducts, Containerized package units as well as specific MV components on customer requirement.

In Ugnano are located financial, sales, technical offices and production plants, with workshop, mounting, wiring departments, prototypes laboratories and testing rooms.

### Switchgear Division

The Switchgear Division designs and produces: Low Voltage switchgears as Power Centers and Motor Control Centers and Medium Voltage switchboards, as Metal Clad LSC2B-PM class, Metal Enclosed MV LSC2A-PI class with air insulated LBS, Rotobloc Series, and Metal Enclosed LSC2A-PM class, with SF6 insulated LBS, Minibloc-6 Series, as well as Normoduct MV busducts and Prefabricated substations.



### Equipment Division

The **Equipment Division** projects and manufactures: indoor Medium Voltage Load Break Switches and Disconnectors (Air or SF6 gas-insulated), fix Circuit breakers and Earthing Switches for panel or wall mounting solutions.



**Imequadri Duestelle S.p.A.** Imequadri Duestelle entwickelt und fertigt eine breite Palette von Schaltanlagen in den Mittel-und Niederspannungs, Mittelspannunggeräte ( Betriebsschalter und Trennschalter ), Mittelspannung Standard -Zellen, vorgefertigten Kabinen und Mittelspannung Komponenten für die spezifischen Bedürfnisse und auf Wunsch des Kunden.

Am Hauptsitz in Ugnano betreiben die Finanz-und Handelsabteilungen, die technischen Büros, Produktionsstätten mit Abteilungen der Tischlerei, Verkabelung und Installations Büro für die Koordination der externen Seiten, Labors für Prototypen und Testraum für Testen.

### Schaltgeräte Division

Die Schaltgeräte Division entwickelt und produziert:

Niederspannungs-Schaltanlagen, wie Leistungszentren und Motor Control Center und Mittelspannungs-Schaltanlagen, wie Metal Clad LSC2B-PM-Klasse, Metal Enclosed LSC2A-PI-Klasse mit luftisolierten Lasttrennschalter der Rotobloc Serie und Metal Enclosed LSC2A-PM-Klasse mit SF6-gasisolierten Lasttrennschaltern der Minibloc-6-Serie, sowie Normoduct Mittelspannungs-Leitungen und vorgefertigte Kabinen.



### Equipment Division

Die Equipment Division entwickelt und produziert:

Innenmittelspannungs-Leistungsschalter und Trennschalter (Luft oder SF6-gasisolierte), fix Leistungsschalter und Erdungsschalter für Schalttafel- oder Wandmontage-Lösungen.



Main Customers/Hauptkunden

- A2A
- ACEA
- ADNOC
- AL HOS GAS
- ALENIA AERMACCHI
- ANTIBIOTICOS
- ARVEDI GROUP
- BASF
- BOROUGE (BOREALIS GROUP)
- EDISON
- ENEL GROUP
- ENIPOWER
- E.ON
- ENI
- GASCO
- HEINEKEN
- HERA
- ITALCEMENTI
- LYONDELL-BASELL
- JSC SALAVAT
- NOVELIS GROUP
- PARMALAT (LACTALIS GROUP)
- PATHEON
- PETROBEL
- PIRELLI
- POLYNT
- QATAR PETROCHEMICALS
- SIAD
- SOL INDUSTRIE
- STMicroelectronics
- TAMOIL
- TASNEE PETROCHEMICALS
- TENARIS GROUP
- TERNA
- UH DENORA (UHDE GROUP)
- VERBUND
- VERONESI



Oil&Gas



Energy



Industry



Infrastructures